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Sēdi vada komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 8 komitejas locekļi: 

komitejas priekšsēdētājs Aivars Okmanis, priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāte Līga Rimševica, deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāts Juris Krievs, deputāte Ināra 

Pētersone, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Voldemārs Čačs 

 

Sēdē nepiedalās: 

deputāts Jānis Dūmiņš – ikgadējā atvaļinājumā 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, Ekonomikas un finanšu departamenta vadītāja 

Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, vadītājas vietniece 

Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Gita Skribāne, Zaiga Kārkliņa, Marija Abramčika un 

Māris Vitrups, Juridiskās nodaļas vadītāja Evita Grigorjeva, Administratīvā departamenta 

vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās nodaļas vadītāja Egija Matuzone, datorsistēmu un 

datortīklu administratore Krista Sondore, sabiedrisko attiecību speciālisti Andra Matuļenko un 

Artūrs Dulbe, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības departamenta vadītāja Aija 

Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Attīstības un plānošanas nodaļas vadītāja 

Ilze Tijone, vecākā projektu vadītāja Jolanta Kalinka, projektu vadītāja Ilze Munda, vides 

speciālists Valērijs Gabrāns, Bauskas apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu speciālisti 

Dace Stubure un Māris Šarķis, Vecumnieku apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu 

speciāliste Ligita Vasermane, Rundāles apvienības pārvaldes vadītājs Aigars Sietiņš, 

nekustamo īpašumu speciāliste Dace Neiberte, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, deputāte Laine Baha, aģentūras “Iecavas veselības 

centrs” direktors Sandris Kaidaks, izglītības iestādes “Valles pamatskola” direktors Jānis 

Viegliņš, pirmsskolas izglītības iestāde “Cielaviņa” direktore Rita Zvirbule, profesionālās 

ievirzes izglītības iestādes “Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola” direktore Iveta 

Lavrinoviča, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs  

 

Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece 

 

Komitejas sēdes norisi ieraksta audio formātā. 
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Sēdes darba kārtība: 

1. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu A.Kārkliņam. 

2. Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.Radziņai. 

3. Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 28.decembra 

saistošajos noteikumos Nr.25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024.gadam" 

apstiprināšanu. 

4. Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi privātā 

izglītības iestādē. 

5. Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

7. Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" vidēja termiņa 

darbības stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu. 

8. Par Bauskas novada Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" pievienošanu 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādei "Valles pamatskola". 

9. Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 28.septembra lēmumā "Bauskas novada 

pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Vecumnieku Mūzikas un mākslas 

skola" maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

10. Par nekustamā īpašuma Dārza ielā 8B, Bauskā pārņemšanu. 

11. Par dalību Valsts Zivju fonda projektu konkursā. 

12. Par projekta "Sociālo mājokļu ēkas "Kamenes" pārbūve" iesniegšanu. 

13. Par projekta "Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā" iesniegšanu. 

14. Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Saules ielā 2 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai. 

15. Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Rīgas ielā 15 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

16. Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta 

konstrukcijas restaurācijai. 

17. Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa restaurācijas projekta 

sagatavošanai. 

18. Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 

19. Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Ernesta Kapkalna ielā 1A, Bērzi, Īslīces pagastā 

maiņas organizēšanu. 

20. Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošo zemes vienību un inženierbūves Ceraukstes 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

21. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Akmentiņu mežs", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

22. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceļinieki", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

23. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Visbijas iela 3-10, 

Ceraukstē, Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

24. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Veldres-1", Dāviņu pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-1A, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 
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26. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 22 k-2-3, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 10 – 

1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 2 – 

16, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši" - 15, Pilsrundāle, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pīpenes", Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Auzas", Svitenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

32. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kārkli", Viesturu pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

33. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-33, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

34. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 21-59, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

35. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baldones iela 53-

2, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

36. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

37. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 25, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

38. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 27A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

39. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

40. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ozolēni 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

41. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vecgravas", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

42. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 93A", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

 

 
1.p. 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu A.Kārkliņam. 

(L.Kausiniece) 

Ziņo: L.Kausiniece. 

 Pašvaldībā saņemts A.Kārkliņa iesniegums ar lūgumu piešķirt ikmēneša pabalstu 

saskaņā ar Pašvaldības domes deputāta statusa likuma 15.1 pantu, kas nosaka tiesības 

saņemt ikmēneša pabalstu divu minimālo mēnešalgu apmērā personai, kas atbilst šī panta 

nosacījumiem pabalsta saņemšanai. A.Kārliņš bijis Bauskas rajona Brunavas pagasta 

padomes priekšsēdētājs nepārtraukti no 1990.gada 4.maija līdz 2009.gadam – vismaz divus 

sasaukumus vienā pašvaldībā, kas atbilst panta nosacījumiem. 2010.gadā Bauskas novada 
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dome pieņēma lēmumu par ikmēneša pabalsta piešķiršanu A.Kārkliņam, izmaksājot 

pabalsta daļu, kas pārsniedz invaliditātes pensijas apmēru. A.Kārkliņa iesniegumā norādīts, 

ka no 2022.gada 1.oktobra saņem valsts vecuma pensiju 1 221,13 EUR apmērā un 

piemaksu pie vecuma pensijas 31,92 EUR apmērā. Sagatavotais lēmuma projekts paredz 

piešķirt A.Kārkliņam ikmēneša pabalstu divu minimālo mēnešalgu apmērā, izmaksājot to 

pabalsta daļu, kas pārsniedz valsts vecuma pensijas apmēru, no 2024.gada 1.februāra.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

   

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

ikmēneša pabalsta piešķiršanu A.Kārkliņam". 

 

 

2.p. 

Par ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.Radziņai. 

(L.Kausiniece) 

Ziņo: L.Kausiniece. 

 Pašvaldībā saņemts I.Radziņas iesniegums ar lūgumu piešķirt ikmēneša pabalstu 

saskaņā ar Pašvaldības domes deputāta statusa likuma 15.1 pantu, kas nosaka tiesības 

saņemt ikmēneša pabalstu divu minimālo mēnešalgu apmērā personai, kas atbilst šī panta 

nosacījumiem pabalsta saņemšanai. I.Radziņa bijusi Aizkraukles rajona Valles pagasta 

padomes priekšsēdētāja no 1994.gada 9.jūnija līdz 1997.gada 18.martam (viens pilns 

sasaukums) un algota Valles pagasta padomes priekšsēdētāja vietniece šajā pašvaldībā citā 

sasaukumā no 2005.gada 16.marta līdz 2009.gada jūlijam. I.Radziņa nesaņem valsts 

vecuma pensiju un bezdarbnieka pabalstu, nav uzskatāma par darba ņēmēju vai 

pašnodarbināto. Secināms, ka I.Radziņa atbilst likuma 15.1 panta pirmajā un otrajā daļā 

noteiktajiem kritērijiem pabalsta saņemšanai. Sagatavotais lēmuma projekts paredz piešķirt 

I.Radziņai ikmēneša pabalstu divu minimālo mēnešalgu apmērā no 2024.gada 1.februāra, 

nosakot, ka personai ir pienākums ziņot pašvaldībai par apstākļu iestāšanos, kuri izraisa 

pabalsta samazināšanu vai pārtraukšanu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

ikmēneša pabalsta piešķiršanu I.Radziņai". 

 

 

3.p. 

Par saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 2023.gada 28.decembra 

saistošajos noteikumos Nr.25 "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024.gadam" 

apstiprināšanu. 

(I.Spurķe) 

Ziņo: I.Spurķe. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem pašvaldības 2024.gada budžetā. 

Grozījumi veikti saistošo noteikumu visos pielikumos un paskaidrojuma raksta pielikumā. 

Ar grozījumiem pašvaldības pamatbudžeta ieņēmumi tiek palielināti par gandrīz 1,9 milj. 

EUR, lielākais palielinājums ir valsts budžeta transfertos gandrīz 1,6 milj. EUR. Tiek 

precizēta valsts budžeta mērķdotācija pedagogu atlīdzībai atbilstoši MK rīkojumam – 

kopējais palielinājums mērķdotācijai sastāda 1,3 milj. EUR salīdzinot ar 2023.gada 

28.decembra budžeta redakciju. Tiek palielināta arī dotācija profesionālās ievirzes mūzikas 

un mākslas skolām un sporta skolām. Saņemti noslēguma maksājumi par diviem 

projektiem, kas tiek iekļauti budžetā. Tiek precizēta arī valsts budžeta mērķdotācija ceļiem 

un ielām kopējā summā par 54 008 EUR. Palielinājums arī iestāžu pašu ieņēmumos, 

palielinot maksas pakalpojumus par 241 300 EUR, no kuriem lielāko summu sastāda 

ieņēmumi saistībā ar festivālu “Bauska TASTE”. 

 Izdevumu daļā pieaugums ir gandrīz 6,1 milj. EUR, atšifrējums skatāms 

paskaidrojuma rakstā. Izdevumu finansēšanas avoti ir pieminētie papildu ieņēmumi un 

atlikums uz gada sākumu, kas tiek precizēts, to palielinot par gandrīz 3,9 milj. EUR. Tiek 

precizēta arī aizņēmumu saņemšana par gandrīz 535 000 EUR. Izdevumu daļā iekļauti arī 

komiteju apvienotajā sēdē akceptētie izdevumi prioritāriem pasākumiem.  

 5.pielikums tiek izteikts jaunā redakcijā, precizējot ieņēmumu un izdevumu apjomu 

atbilstoši mērķdotācijas palielinājumam. Arī 6.pielikums tiek izteikts jaunā redakcijā, 

precizējot saistību apmēru atbilstoši veiktajām pirmstermiņa atmaksām faktiski 

izmantotajiem aizņēmumiem iepriekšējā gadā un tiek precizēts arī ieņēmumu apmērs.  

 Grozījumi veikti arī ziedojumu un dāvinājumu budžetā, kas precizēti atbilstoši līdzekļu 

atlikumam gada sākumā.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

saistošo noteikumu "Grozījumi Bauskas novada domes 

2023.gada 28.decembra saistošajos noteikumos Nr.25 "Par 

Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024.gadam" 

apstiprināšanu". 
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4.p. 

Par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības programmas apguvi 

privātā izglītības iestādē. 

(S.Oļehnoviča) 

Ziņo: S.Oļehnoviča. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas 

izglītības programmas apguvi privātā izglītības iestādē, kas izskatīts un atbalstīts Izglītības, 

kultūras un sporta komitejas sēdē. Tas paredzēts norēķiniem ar izglītības iestāžu reģistrā 

reģistrētu privātu izglītības iestādi, kas Bauskas novada pašvaldības administratīvajā teritorijā 

deklarētiem izglītojamiem nodrošina pirmsskolas izglītības programmas apguvi, īstenojot 

licencētu pirmsskolas izglītības programmu. Pašvaldības atbalsts tiek aprēķināts, pamatojoties 

uz izglītības iestāžu iepriekšējā gadā pēc naudas plūsmas uzskaitītajiem uzturēšanas 

izdevumiem, kā arī izmaksās tiek iekļauts izglītības iestādes kopējais pamatlīdzekļu 

nolietojums. Veicot aprēķinus tiek ņemts vērā bērnu skaits, kāds ir bijis iepriekšējā gada 

1.septembrī. Izmaksās netiek iekļauti izdevumi ēku un būvju kapitālajiem remontiem un 

netiek iekļautas ēdināšanas izmaksas. Atsevišķi tiek aprēķinātas izmaksas bērniem vecumā no 

1,5 gada līdz četru gadu vecumam un bērniem, kam nepieciešama obligātā sagatavošana 

pamatizglītības ieguvei.  

Lēmuma projektam pievienotajā pielikumā norādīti visi Bauskas novada izglītības 

iestāžu 2023.gada izdevumi un bērnu skaits. Izmaksas vienam Bauskas novada pašvaldības 

teritorijā deklarētam bērnam vecuma grupā no 1,5 līdz 4 gadu vecumam ir 327,80 EUR 

mēnesī, salīdzinot ar 2023.gada aprēķinu  izmaksu palielinājums ir par 32,69 EUR mēnesī.  

Izmaksas vienam Bauskas novada teritorijā deklarētam izglītojamam obligātās bērnu 

sagatavošanas pamatizglītības apguves grupā ir 138,41 EUR mēnesī. Salīdzinot ar 2023.gada 

aprēķinu palielinājums ir par 10,89  EUR mēnesī. 2023.gadā šāds pakalpojums netika 

pieprasīts, jo novadā ir pieejamas vietas pirmsskolas izglītības programmu apguvei.  

Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības atbalstu norēķiniem par pirmsskolas izglītības 

programmas apguvi privātā izglītības iestādē". 

 

 

5.p. 

Par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības pakalpojuma sniedzējam. 

(S.Oļehnoviča) 

Ziņo: S.Oļehnoviča. 

 Sagatavotais lēmuma projekts par pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības 

pakalpojuma sniedzējam saistīts ar iepriekš izskatīto lēmuma projektu. Pašvaldības saistošajos 
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noteikumos ir noteikta kārtība, kādā vecāks var pretendēt uz šāda veida atbalstu. Šāds 

pašvaldības atbalsts 2024.gadam tiek aprēķināts 98,34 EUR apmērā, kas sastāda 30 % no 

vidējām izmaksām pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs pirmsskolas izglītības 

programmas īstenošanai bērniem no 1,5 līdz četru gadu vecumam. Aprēķinā balstās uz viena 

audzēkņa vidējām izmaksām mēnesī pirmsskolas izglītības iestādē vecumā no 1,5 gada līdz 

četru gadu vecumam, kas ir 327,80 EUR mēnesī. 2023.gadā šāds atbalsts netika pieprasīts, arī 

šogad līdz šim iesniegumi nav saņemti. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

pašvaldības atbalstu privātajam bērnu uzraudzības 

pakalpojuma sniedzējam". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto pakalpojumu izmaksām 

pašvaldību savstarpējiem norēķiniem. 

(M.Abramčika, J.Krievs) 

Ziņo: M.Abramčika. 

 Sagatavots lēmuma projekts par aprēķinu vienam izglītojamajam mēnesī pašvaldības 

izglītības iestādēs 2024.gadā. Aprēķins veikts saskaņā ar MK Nr.418 un pēc 2023.gada naudas 

plūsmas. Izglītojamo izmaksu aprēķins un salīdzinājums pievienots lēmuma projekta 

pielikumā. Gadā Bauskas novada pašvaldība savstarpējos norēķinos citām pašvaldībām 

samaksājusi 387 870 EUR, savukārt no citām pašvaldībām saņemti 293 483 EUR. Bauskas 

novada pašvaldība kā novads citām pašvaldībām savstarpējos norēķinos samaksājusi  94 387 

EUR. 

 J.Krievs piebilst, ka lielākie maksājumi tiek veikti Rīgas pašvaldībai un Ķekavas, 

Jelgavas un Aizkraukles novada pašvaldībām. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 
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Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības izglītības iestāžu sniegto 

pakalpojumu izmaksām pašvaldību savstarpējiem 

norēķiniem". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības centrs" vidēja termiņa 

darbības stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu.  

(S.Kaidaks, A.Okmanis, J.Krievs, G.Kalniņš, I.Pētersone) 

Ziņo: S.Kaidaks. 

 Sagatavots lēmuma projekts par aģentūras "Iecavas veselības centrs" vidēja termiņa 

darbības stratēģijas un darba plāna apstiprināšanu. Jautājums izskatīts Sociālās un veselības 

komitejas sēdē. Izteiktie priekšlikumi un precizējumi ir ietverti dokumentos. Vērš uzmanību 

uz prioritātēm 2024.gadā par ventilācijas sistēmas izbūves un digitālās rentgeniekārtas 

iegādes izmaksām, kur būs nepieciešams pašvaldības līdzfinansējums.  

 A.Okmanis piebilst, ka pēc atzinumu saņemšanas par rentgeniekārtas nepieciešamību, 

tiks izvērtētas iespējas šo izmaksu segšanai no aģentūras maksas pakalpojumu ieņēmumiem 

vai citām aģentūras pozīcijām; ja būs nepieciešams pašvaldības atbalsts, tiks vērtētas 

budžeta pozīcijas, no kurām šo finansējumu piešķirt. S.Kaidaks papildina, ka tiks uzlabota 

arī Vecumnieku struktūrvienības rentgenizmeklējumu kvalitāte.  

 A.Okmanis informē, ka 5.martā plānota darba grupas sanāksme par veselības iestāžu 

attīstību, kurā šo jautājumu var aktualizēt.  

  J.Krievs ierosina darba plānā noteikt vienotu terminu lietošanu (virsmāsa vai vecākā 

māsa) un norādīt dokumentos paraksttiesīgo personu. 

 G.Kalniņš atkārtoti uzsver par aģentūras ambīciju trūkumu stratēģijas darbības 

virzienos, piemēram, pakalpojumu kvalitātes uzlabošanai vai jaunu pakalpojumu ieviešanai; 

balsojumā atturēsies vai balsos pret, jo uzskata, ka piedāvātais dokuments nav stratēģija. 

S.Kaidaks norāda, ka veselības aprūpes iestādē noteicošā ir kvalitāte, kuru nodrošina 

sertificēti darbinieki un kuru uzrauga atbilstošās valsts iestādes.  

 I.Pētersone norāda, ka ir pārprasts G.Kalniņa viedoklis par kvalitāti; ārstniecības 

personu kvalifikācija netiek apšaubīta, runa ir par stratēģijas dokumenta izstrādi. Sociālajā 

un veselības komitejā atbalstīja šo sagatavoto stratēģiju, jo tiek plānotas sarunas par 

veselības aprūpes pakalpojumu nodrošināšanu novadā, līdz ar to stratēģija būs jāizstrādā 

augstākā līmenī, nekā tā ir šobrīd; būtu nelietderīgi patērēt laiku un resursus šīs stratēģijas 

izstrādei, jo šobrīd tā neatspoguļo kvalitāti un ambiciozus plānus un ir neapmierinoša. 

Stratēģiski jāizprot, ko tieši vēlas uzlabot pakalpojumos un kādu mandātu deputāti atbalsta. 

Balsos par, jo šāds dokuments ir nepieciešams, ar cerību, ka līdz gada beigām tā tiks 

pilnveidota.  

Vērš uzmanību uz ieņēmumu sadaļu, kur plānotie ir līdzīgi kā pagājušajā gadā, kaut gan no 

valsts saņemtais finansējums ir lielāks un arī maksas pakalpojumu izcenojumi tika 

pārskatīti, vai tiešām šie norādītie skaitļi atbilst prognozēm un nav pārskatāmi virzībai uz 

palielināšanos. S.Kaidaks paskaidro, ka valsts piešķirtais finansējums ir minimāls, tāpēc 

skaitļi norādīti pagājušā gada līmenī un atbilstoši reālai situācijai arī maksas pakalpojumu 

ieņēmumos, nevēlas pārsteidzīgi iezīmēt pieaugošas prognozes.  

 A.Okmanis norāda, ka aģentūras direktors drīzāk attaisnojas, nevis piedāvā risinājumu 

situācijas uzlabošanai. 

 I.Pētersone precizē par norādīto summu valsts apmaksātiem veselības aprūpes 

pakalpojumiem 2024.gadā, kas norādīts valsts finansēšanas paziņojumā, jo nesaredz 
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pamatojumu citai norādītajai summai, lūdz precizēt līdz domes sēdei. S.Kaidaks pieņem 

precizēšanai, norādot, ka ne visas summas tiek ietvertas paziņojumos.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
6 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  2 (Guntis Kalniņš, Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt darba plānā terminu lietojumu, precizēt budžeta 

ieņēmumu un izdevumu pārskatu,  

 

norādīt dokumentos paraksttiesīgo personu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības aģentūras "Iecavas veselības 

centrs" vidēja termiņa darbības stratēģijas un darba plāna 

apstiprināšanu" ar labojumiem. 

 

 

8.p. 

Par Bauskas novada Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" pievienošanu 

Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādei "Valles pamatskola". 

(B.Šumina, M.Mediņš, J.Viegliņš, I.Pētersone, R.Zvirbule, A.Okmanis) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Valles pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" 

(PII) pievienošanu Bauskas novada pašvaldības vispārējās izglītības iestādei "Valles 

pamatskola". Janvārī tika izdots rīkojums par darba grupas izveidi, kuras uzdevums bija 

izvērtēt pirmsskolas izglītības iestādes "Cielaviņa" darbības efektivitāti un konkurētspēju. 

Tika veiktas individuālas sarunas ar iestāžu vadītājiem, darbiniekiem, izglītojamo vecākiem 

un sabiedrības pārstāvjiem, kur netika saņemti būtiski iebildumi par izglītības iestāžu 

apvienošanu. 2.februārī darba grupa pieņēma lēmumu par šī lēmuma projekta sagatavošanu 

un virzīšanu izskatīšanai. Izglītības iestāžu apvienošanas pamatmērķis ir nodrošināt 

kvalitatīvus pirmsskolas izglītības pakalpojumus, uzlabot un racionālāk izmantot 

pašvaldības resursus. Katrai iestādei ir savs budžets, pārvaldība, iekšējie normatīvie akti, 

organizācijas kultūra, personāls un grāmatvedība. Veicot izglītības iestāžu optimizāciju, 

tiktu nodrošināta vienas izglītības iestādes saimnieciskāka un efektīvāka pārvaldība. PII 

paredzēts mainīt administratīvo un metodisko pakļautību, tas nemainīs izglītības iestādes 

atrašanās vietu. Bērni izglītību apgūs esošajās telpās Vallē un Kurmenē. Finanšu aprēķini 

pievienoti informācijas datnēs. Jautājums tika izskatīts Izglītības, kultūras un sporta 

komitejas sēdē. 

 M.Mediņš apšauba, ka tiks uzlabota izglītības kvalitāte PII; pēc kā izvērtēja, ka šobrīd 

nav nodrošināta laba izglītības kvalitāte un tā ir uzlabojama. B.Šumina atbild, ka jātiecas 

pēc vēl labākas izglītības kvalitātes nodrošināšanas, PII pavērsies plašākas iespējas tiešā un 

ārpus mācību procesa. M.Mediņš jautā, kādas iespējas šobrīd netiek nodrošinātas. B.Šumina 

atbild, ka lielākam izglītojamo skaitam ir iespējams piesaistīt plašāku kultūras pasākumu 
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daudzveidību, izglītības nepārtrauktības nodrošināšanu un izglītojamo spēju novērtēšanu. 

M.Mediņš turpina – kāpēc Vecumnieku apvienības pārvaldei jānodrošina ēdiena 

transportēšana no Valles pamatskolas uz PII, kāpēc tas netiek nodrošināts izglītības iestādes 

ietvaros no iestādes budžeta; jautā par metodiķu atalgojumu divās pozīcijās un nav 

pārliecības, ka tāmē iekļauti visi izdevumi. B.Šumina paskaidro, ka ēdiena transportēšana 

saistīta ar loģistiku, martā tiks pārskatīti pedagogu darba samaksas noteikumi, kur izvērtēs 

metodiķu darba likmes un atalgojumu. J.Viegliņš papildina, ka ēdiena transportēšanas 

pozīcija paredz tikai degvielas izmaksas, arī līdz šim ir nodrošināti braucieni ar pārvaldes 

transportu uz Kurmeni, izmaksas ir iespējams ietvert izglītības iestādes budžetā; līdz šim 

nav saņemti iebildumi par Kurmenes nodaļas darba apgrūtinājumu, līdz ar to šāda 

nepieciešamība nav tikusi vērtēta. 

 I.Pētersone jautā, kā PII vadītāja vērtē reorganizāciju. R.Zvirbule atbild, ka bērnu 

skaits ir neliels, līdz ar to reorganizācijas process ir loģisks, bet šis process ir sasteigts, 

sarunas ar darbiniekiem nenotika; saistībā ar ēdienu piegādēm, ar pārvaldi bija vienošanās 

par piegādes procesu, jautājums būs jāaktualizē izglītības iestādes ietvaros. 

 A.Okmanis norāda lēmuma projektā norādīt termiņus. B.Šumina pieņem darbam. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

norādīt termiņus,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada Valles pirmsskolas izglītības iestādes 

"Cielaviņa" pievienošanu Bauskas novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādei "Valles pamatskola"" ar 

labojumiem. 

 

 

9.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 28.septembra lēmumā "Bauskas 

novada pašvaldības profesionālās ievirzes izglītības iestādes "Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skola" maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu". 

(I.Lavrinoviča) 

Ziņo: I.Lavrinoviča. 

 Sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem iestādes “Vecumnieku Mūzikas un 

mākslas skola” maksas pakalpojumu cenrādī, jo mainījušies pedagogu darba samaksas 

noteikumi ar šī gada 1.janvāri un ekspluatācijā nodota jaunā skolas piebūve, līdz ar to 

palielinājušās uzturēšanas platības izmaksas. Cenrādī viena mācību stunda mūzikas 

izglītības programmā izmaksā 16,08 EUR (iepriekš 14,76 EUR), mākslas izglītības 

programmā – 24,19 EUR (iepriekš 19, 15 EUR). 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada domes 2023.gada 28.septembra 

lēmumā "Bauskas novada pašvaldības profesionālās ievirzes 

izglītības iestādes "Vecumnieku Mūzikas un mākslas skola" 

maksas pakalpojumu cenrāža apstiprināšanu"". 

 

 

10.p. 

Par nekustamā īpašuma Dārza ielā 8B, Bauskā pārņemšanu. 

(I.Romānovs, V.Čačs, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Sagatavots lēmuma projekts par nekustamā īpašuma Dārza ielā 8B, Bauskā 

pārņemšanu, kuru ierosināja SIA “Bauskas novada komunālserviss” pēc telpu un 

administratīvo resursu izmaiņu izvērtējuma. Nekustamais īpašums sastāv no zemes vienības 

1520 m2 platībā un būves. Zemes vienības bilances vērtība ir 8 200 EUR, būves sākotnējā 

vērtība 24 123 EUR, atlikusī vērtība 0 EUR. Lēmuma projekts paredz zemes vienības un 

būves pārņemšanu pašvaldības bilancē. 

Vides un attīstības komitejas sēdē tika uzdots jautājums par ēkas pārvērtēšanu, secināts, ka 

pārvērtēšana nenotiks, bilancē tiks uzņemta ar sākotnējo bilances vērtību un nolietojumu. 

Ēkā paredzēts veikt finanšu ieguldījumus, pēc kā tiks precizēta ēkas vērtība. 

 V.Čačs izsakās par ēkas uzturēšanas un tarifa izmaksu samazināšanu. I.Romānovs 

atbild, ka līdz šim netika izvērtēts, pēc lēmuma apstiprināšanas varētu būt iespēja pārskatīt 

ierosinājumu. A.Okmanis norāda, ka tarifam nav jāmainās atkarībā no ēkas 

apsaimniekošanas, visas izmaksas tiks segtas kā par pakalpojuma saņemšanu; tarifa 

izmaiņas ir Sabiedriskā regulatora kompetence.  

 G.Kalniņš norāda, ka ietekme uz tarifu ir – izdevumi pārceļas uz ieņēmumiem. 

A.Okmanis piebilst, ka tarifu tas neietekmē, pašpatēriņš ir izdevumi.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
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nekustamā īpašuma Dārza ielā 8B, Bauskā pārņemšanu". 

 

 

11.p. 

Par dalību Valsts Zivju fonda projektu konkursā. 

(J.Kalinka, I.Pētersone, V.Gabrāns) 

Ziņo: J.Kalinka. 

 Zemkopības ministrija izsludinājusi projektu konkursa pirmo kārtu zivju resursu 

pavairošanai un atražošanai publiskajās ūdenstilpnēs. Projekta iesniegšanas termiņš ir 

8.marts, atvēlētais finansējums 350 000 EUR, viena projekta maksimālais apmērs nedrīkst 

pārsniegt 15 000 EUR, projekts jārealizē līdz šī gada 30.septembrim. Biedrība “Bauskas 

mednieku un makšķernieku biedrība” sagatavojusi projekta priekšlikuma pieteikumu 

Lielupes upes gultnes tīrīšanai zivju dabīgo nārstu vietu atjaunošanai Bauskas novadā, kurā 

paredzēts tīrīt gultni Lielupes upes posma kreisajā krastā no mājām “Lejas”, Rundāles 

pagastā uz augšu ~ 400 m garumā un ~ 50 m platumā ne mazāk kā 2 ha platībā. Atbilstoši 

MK noteikumu nosacījumiem, augstāk tiek novērtēti projekti, kuros ir pašu līdzfinansējums. 

Pašvaldības līdzdalību projektā nodrošinās aktivitāte upes meldru pļaušana ar truksoru. 

Sagatavots lēmuma projekts par projekta iesniegšanu, paredzot projekta kopējās plānotās 

izmaksas 20 270 EUR, t.sk., Zivju fonda finansējums 15 000 EUR, pašvaldības 

līdzfinansējums 5 270 EUR, to nodrošinot no šī gada budžetā upju gultnes tīrīšanai un 

meldru pļaušanai paredzētajiem līdzekļiem.  

 I.Pētersone jautā, kāpēc izvēlēts tieši šis posms. V.Gabrāns paskaidro, ka šis posms ir 

apgrūtinošs, jo tajā vērojams ievērojams piesārņojums saistībā ar notekūdeņu attīrīšanas 

iekārtām, šajā vietā vērojama arī liela zivju koncentrācija. Tas palicis kā noslēdzošais 

posms, kurš nav tīrīts. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

   

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par dalību 

Valsts Zivju fonda projektu konkursā". 

 

 

12.p. 

Par projekta "Sociālo mājokļu ēkas "Kamenes" pārbūve" iesniegšanu. 

(I.Munda, I.Pētersone, A.Okmanis, A.Sietiņš, V.Čačs) 

Ziņo: I.Munda. 

 Sagatavots lēmuma projekts par sociālo mājokļu ēkas “Kamenes”, Svitenes pagastā 

pārbūvi, kas balstās uz izsludināto programmu sociālo mājokļu atjaunošanai vai jaunu 

mājokļu būvniecībai. Pieteikums jāiesniedz līdz šī gada 1.martam. Minimālais attiecināmo 
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izmaksu apmērs ir 200 000 EUR, maksimālais – 2 milj. EUR, nepārsniedzot 51 000 EUR 

vidēji par vienu izbūvēto dzīvojamās mājas dzīvokli. Projekta mērķis ir nodrošināt mājokļa 

pieejamību sociāli un ekonomiski mazaizsargātām personām un samazināt rindas 

pašvaldībā mājokļu izīrēšanai. Pasākums īstenojams līdz 2029.gada 31.decembrim. Darba 

grupa izvērtējusi pašvaldības dzīvojamo fondu, izvirzot dzīvojamās mājas “Kamenes”, 

Svitenes pagastā pārbūves pieteikšanu projektam. Iecerēts pārbūvēt ēkā esošos dzīvokļus 

par 12 individuāliem dzīvokļiem. Projekta plānotās izmaksas ir līdz 1 088 622,48 EUR, 

ERAF finansējums – 612 000 EUR, pašvaldības līdzfinansējums – 476 622,48 EUR.  

 I.Pētersone lūdz izskaidrot esošā dzīvojamā fonda izvērtējumu, Rundāles vietas izvēli  

un potenciālo iemītnieku apjomu, cik personai izmaksās dzīvošana jaunajā dzīvoklī. 

I.Munda atbild, ka informācija pievienota datnēs; pašvaldības dzīvojamo fondu uz 

2023.gada novembri veido 900 pašvaldības dzīvokļu, 2/3 apdzīvoti. Rundālē ir 62 dzīvokļi, 

vairāki no tiem nav piemēroti dzīvošanai, arī šī izvēlētā ēka neatbilst dzīvošanai 

piemērotiem apstākļiem, daži dzīvokļi ēkā ir apdzīvoti; pašreizējie īres līgumi paredz īres 

maksu 2,21 EUR/m2. Saskaņā ar spēkā esošajiem saistošajiem noteikumiem īres maksa 

mainīsies no šī gada 1.jūlija un vietas koeficienta, varēs piemērot atvieglojumus, ieguldītās 

investīcijas personas neatmaksās.  

I.Pētersone norāda, ka pašvaldībai pēc projekta pabeigšanas būs papildus izdevumi par ēkas 

uzturēšanu, jo īres maksas uzturēšanu nenosegs. I.Munda piebilst, ka jaunas ēkas 

uzturēšanas izmaksas būs lētākas kā šobrīd. A.Okmanis papildina, ka uzturēšanas jeb 

apsaimniekošanas maksu personas maksās papildus klāt īres maksai. I.Pētersone norāda, ka 

aizņēmuma procenti tāpat būs jāmaksā; piekrīt, ka ēkas ir jāsaved kārtībā, vai balstoties uz 

vēsturisko statusu un pārbūvi, neradīsies vēl citas izmaksas, vai riski ir izvērtēti. A.Sietiņš 

piebilst, ka ēka nav vēsturiska, tā atrodas vēsturiskas aizsardzības zonā, apgrūtinājumu nav.  

 G.Kalniņš aktualizē komitejā iepriekš izteikto viedokli par labiekārtotu dzīvokļu ar 

saules paneļu apsildes sistēmu nepieciešamību, nepievēršot uzmanību tiem pašvaldības 

dzīvokļiem, kas nav dzīvošanai derīgi. Pašvaldība koncentrējas uz palīdzības sniegšanas 

atbalstu, nevis atbalsta sniegšanai ģimenēm ar bērniem un aktīvajiem darbspējas 

iedzīvotājiem. A.Okmanis papildina, ka tika izvērtētas vietas, kas atbilstu projektam sociālo 

mājokļu attīstībai; neapdzīvotie pašvaldības dzīvokļi atrodas pusprivatizētās mājās, ārpus 

ciematiem, tika izvēlēta ēka, kas ir pagasta centrā. Pašvaldībai nepieciešams kvalitatīvs 

dzīvojamais fonds un pieņemot saistošos noteikumus par īres maksām, jāveicina šo 

dzīvokļu atsavināšana, jo nav iespējama visu dzīvokļu attīstīšana. Palīdzība paredz 

pašvaldībai piedāvāt personai dzīvošanai cienīgus dzīvokļus. Sākotnējais aprēķins tika 

ekonomiski samazināts, pēc iepirkuma rezultāta tiks lemts par dalību projektā.  

 I.Pētersone izsakās par iegūtā finansējuma no atsavināšanas apgūšanu pārvaldes 

teritorijas vajadzībām, un ierosina pārskatīt noteikumus, jo ir nepareizi, ka finansējums no 

atsavināšanas paliek konkrētajā teritorijā, tam jābūt kopīgajā pašvaldības budžetā. Šajā un 

nākamajā lēmuma projektā ierosina no atsavināšanas līdzekļiem nodrošināt pašvaldības 

līdzfinansējumu šiem projektiem, jo situācijas teritoriāli ir atšķirīgas, kā arī prioritāros 

projektus izskatot, tika ņemtas vērā vajadzības, nevis kādi noteikti kritēriji.  

A.Okmanis piekrīt I.Pētersones viedoklim; domes kompetencē ir pieņemt lēmumu par 

atbalstu projektiem, ko iesniegušas pārvaldes, ne vienmēr viss iesniegtais ir atbalstāms. 

Norāda, ka ir iespēja noteikt alternatīvas projektu īstenošanai, vēršas pie E.Grigorjevas 

izvērtēt šo noteikumu grozījumus. I.Pētersone papildina, ka var noteikt sadalījumu – 30 % 

apvienības projektiem, 70 % kopīgajā pašvaldības budžetā.  

 V.Čačs piebilst, ka pašvaldības kopējā budžetā tika novirzīti virs plāna finanšu 

līdzekļi.  

 G.Kalniņš izsakās, ka jaunās īres maksas veicinās dzīvokļu atsavināšanu, bet tāpat  

atsavināšanā iegūto finanšu līdzekļu izlietojums pārvaldēs būs zems saistībā ar atliktā 

maksājuma izmaksām, un atšķirībām starp pārvalžu plānotajiem un reālajiem atsavināšanā 

iegūtajiem līdzekļiem; ierosina, ja plānotie pārsniedz faktiskos ieņēmumus, pārvaldes 
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budžetam piemēro 20-30 %. A.Okmanis norāda, ka atliktie maksājumi automātiski 

ieplānojami, šajā gadījumā virs plāns nav iespējams, šis jautājums tiks aktualizēts. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Juris Krievs, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Guntis Kalniņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta "Sociālo mājokļu ēkas "Kamenes" pārbūve" 

iesniegšanu". 

 

 

13.p. 

Par projekta "Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā" iesniegšanu. 

(I.Munda, M.Mediņš, J.Krievs, A.Okmanis, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Munda. 

 Sagatavots lēmuma projekts par sociālo mājokļu atjaunošanu Rīgas ielā 29A, 

Vecumniekos, kas balstās uz izsludināto programmu sociālo mājokļu atjaunošanai vai jaunu 

mājokļu būvniecībai. Pieteikums jāiesniedz līdz šī gada 1.martam. Minimālais izmaksu 

apmērs ir 200 000 EUR, maksimālais – 650 000 EUR, nepārsniedzot 14 875 EUR vidēji par 

vienu atjaunoto vai pārbūvēto dzīvokli. Projekta mērķis ir nodrošināt mājokļa pieejamību 

sociāli un ekonomiski mazaizsargātām personām un samazināt rindas pašvaldībā mājokļu 

izīrēšanai. Pasākums īstenojams līdz 2029.gada 31.decembrim. Iecerēts veikt telpu grupas 

atjaunošanas darbus, pārbūvējot ēkas otrā un trešā stāva kopmītņu tipa dzīvokļus par 18 

individuāliem dzīvokļiem. Projekta plānotās izmaksas ir līdz 534 114,66 EUR, ERAF 

finansējums – 267 750 EUR, pašvaldības līdzfinansējums – 266 364,66 EUR.  

 M.Mediņš aktualizē patversmes ierīkošanu saistībā ar projektu programmām. Informē 

par Dzīvokļu komisijās izskatāmiem jautājumiem par personu maksātspēju, norādot, ka 

sarunās ar deputātiem un Sociālās un veselības komitejā jāizvērtē īrnieku-parādnieku 

saraksts.  

 J.Krievs izsakās par atsavināšanas rezultātā iegūstamajiem finanšu līdzekļiem, piekrīt, 

ka tie tiek novirzīti kopējā budžetā, un precizē, vai šis pakalpojums būs pieejams visiem 

novada iedzīvotājiem vai tiks vērtēts pēc teritorijas principa. A.Okmanis norāda, ka šis 

jautājums tiks aktualizēts, un šo projektu mērķauditorija ir jebkuras pārvaldes teritorijas 

iedzīvotāji.  

 G.Kalniņš norāda, ka visa novada pieejamība reālā situācijā nestrādā. 

 Jautājumu nav,  notiek balsošana.  

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

projekta "Sociālo mājokļu atjaunošana Vecumnieku pagastā" 

iesniegšanu". 

 

 

14.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Saules ielā 2 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas sagatavošanai. 

(I.Tijone, J.Krievs) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Sagatavots lēmuma projekts atbilstoši pašvaldības saistošajiem noteikumiem par 

pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu saglabāšanai. Dzīvojamā ēka 

Saules ielā 2, Bauskā ir daļa no valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa “Bauskas 

pilsētas vēsturiskais centrs” vēsturiskās apbūves. Iesniegtajā pieteikumā pieprasītais 

finansējums sastāda 1 100 EUR arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas 

sagatavošanai. Inventarizācijas kopējās izmaksas ir 1 284 EUR. Pieteikums izskatīts un 

atbalstīts Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

un Vides un attīstības komitejas sēdē. 

 J.Krievs jautā, vai līdzfinansējums jāpiešķir arī valsts nozīmes kultūras pieminekļiem. 

I.Tijone norāda, ka visa Bauskas vecpilsēta ir valsts nozīmes kultūras piemineklis, līdz ar to 

atbalstāms. J.Krievs turpina, vai ir pieejams arī valsts atbalsts. I.Tijone atbild, ka biedrības 

un iedzīvotāji piesakās konkursiem un nelielām valsts budžeta programmām. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Saules 

ielā 2 arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas 

sagatavošanai". 

 

 

15.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Rīgas ielā 15 arhitektoniski 

mākslinieciskās inventarizācijas un tehniskā apsekojuma sagatavošanai. 

(I.Tijone, I.Pētersone) 
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Ziņo: I.Tijone. 

 Sagatavots lēmuma projekts atbilstoši pašvaldības saistošajiem noteikumiem par 

pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu saglabāšanai. Dzīvojamā ēka 

Rīgas ielā 15, Bauskā ir daļa no valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa “Bauskas 

pilsētas vēsturiskais centrs” vēsturiskās apbūves. Iesniegtajā pieteikumā pieprasītais 

finansējums sastāda 1 418,40 EUR arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas 

sagatavošanai un 1 674 EUR tehniskā apsekojuma sagatavošanai. Inventarizācijas kopējās 

izmaksas ir 1 576 EUR, tehniskā apsekojuma kopējās izmaksas – 1 860 EUR. Pieteikums 

izskatīts un atbalstīts Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības 

komisijas un Vides un attīstības komitejas sēdē.  

 I.Pētersone jautā, vai tas ir kopīpašums. I.Tijone apstiprina. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Rīgas 

ielā 15 arhitektoniski mākslinieciskās inventarizācijas un 

tehniskā apsekojuma sagatavošanai". 

 

 

16.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Plūdoņa ielā 18 jumta 

konstrukcijas restaurācijai. 

(I.Tijone) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Sagatavots lēmuma projekts atbilstoši pašvaldības saistošajiem noteikumiem par 

pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu saglabāšanai. Dzīvojamā ēka 

Plūdoņa ielā 18, Bauskā ir daļa no valsts nozīmes pilsētbūvniecības pieminekļa “Bauskas 

pilsētas vēsturiskais centrs” vēsturiskās apbūves. Iesniegtajā pieteikumā pieprasītais 

finansējums sastāda 10 000 EUR jumta konstrukcijas restaurācijai. Ir veikta tehniskā 

apsekošana un izstrādāts projekts, konstrukcijas kopējās izmaksas ir 40 513,83 EUR. 

Pieteikums izskatīts un atbalstīts Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas 

un attīstības komisijas un Vides un attīstības komitejas sēdē.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu dzīvojamās ēkas Bauskā, Plūdoņa 

ielā 18 jumta konstrukcijas restaurācijai". 

 

 

17.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa restaurācijas projekta 

sagatavošanai. 

(I.Tijone, A.Okmanis, V.Čačs) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Sagatavots lēmuma projekts atbilstoši pašvaldības saistošajiem noteikumiem par 

pašvaldības līdzfinansējuma piešķiršanu kultūras pieminekļu saglabāšanai. Bērsteles 

luterāņu baznīca ir valsts nozīmes arhitektūras piemineklis. Iesniegtajā pieteikumā 

pieprasītais finansējums sastāda 5 000 EUR baznīcas torņa restaurācijas projekta 

sagatavošanai. Projektēšanas kopējās izmaksas ir 5 978,61 EUR. Pieteikums izskatīts un 

atbalstīts Bauskas novada kultūrvēsturiskā mantojuma saglabāšanas un attīstības komisijas 

un Vides un attīstības komitejas sēdē.  

 A.Okmanis jautā, vai komisijā tika izvērtēts, vai draudze spēs realizēt projektu. 

I.Tijone atbild, ka draudze piedalās valsts glābšanas programmās, M.Putniņa palīdz 

sagatavot projektu pieteikumus valsts finansējumam. 

 V.Čačs ierosina uz domes sēdi uzaicināt draudzes pārstāvi.  

 A.Okmanis norāda, ka paļaujas uz komisijas atbildību projekta realizēšanai un ierosina 

komisijai sadarboties uz draudzi projekta tālākai virzībai. 

 J.Krievs jautā, vai izvērtē, ka finansējums arhitektoniski mākslinieciskajai 

inventarizācijai piešķirams līdz 2 000 EUR Rīgas ielas projektam. I.Tijone atbild, ka 

saistošajos noteikumos iestrādāta atruna, ka finansējums tiek piešķirts katram īpašniekam.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

līdzfinansējuma piešķiršanu Bērsteles luterāņu baznīcas torņa 

restaurācijas projekta sagatavošanai". 

 

 

18.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 2028.gadam Investīciju 

plānā. 
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(I.Tijone, I.Pētersone, A.Okmanis, A.Mačeks, G.Kalniņš) 

Ziņo: I.Tijone. 

 Attīstības programmas Investīciju plānā veicami grozījumi, pamatojoties uz 

uzsāktajiem un pabeigtajiem projektiem, precizējot īstenošanas izmaksas, kā arī izvērtējot 

nepieciešamos darbus tuvākā laika periodā – izglītības un kultūras iestāžu infrastruktūras un 

materiāltehniskās bāzes uzlabošana, ielu un ceļu tīklu investīciju projekti, jaunie projektu 

konkursi. Datnēs informācijai pievienots dokuments par veiktajiem grozījumiem. Izskatīts 

Vides un attīstības komitejas sēdē.  

 I.Pētersone jautā, vai aģentūras “Iecavas veselības centrs” rentgeniekārtas iegāde ir 

iekļauta Investīciju plānā. I.Tijone apstiprina. I.Pētersone turpina, vai tad ir apstiprināta tā 

iegāde.  

 A.Okmanis jautā, vai šis projekts ir iekļauts kā jauns projekts vai precizēts. I.Tijone 

atbild, ka tas ir jauns projekts. A.Okmanis jautā, uz kāda pamata plānā tas ir ietverts. 

I.Tijone paskaidro, ka plāns norāda 3 gadu periodā plānotos pasākumus. I.Pētersone norāda, 

ka plānā norādīts 2024./2025.gads; vienojās, ka lems tad, kad tiks viss izvērtēts. A.Okmanis 

papildina, ka plānā norādīti arī pasākumi, kuriem nav finansējuma. A.Mačeks papildina, ka 

plānā jābūt ietvertam pasākumam, jo to var noraidīt tādēļ, ka tas plānā nebija paredzēts.  

 A.Okmanis rezumē, ka plānā iezīmētie pasākumi uzreiz nenozīmē, ka finansējums ir 

piešķirts.  

 G.Kalniņš jautā, vai tādiem pasākumiem kā autobusa pieturas remonts Pācē jābūt 

norādītiem Investīciju plānā, tad visi remontdarbi jāiekļauj plānā, norādot, ka plānā neredz 

iestādes “Atvasara” katlu mājas remontdarbus un mūzikas skolas aprīkojumu. I.Tijone 

paskaidro, ka katlu mājas remontdarbi iekļauti Investīciju plānā energoefektivitātes sadaļā; 

piekrīt, ka ir pārāk detalizēti, ir pašvaldības, kas nenorāda projektus līdz 50 000 EUR. 

A.Mačeks papildina, ka pietura bija ietverta prioritāro pasākumu pieteikumā, tāpēc tai jābūt 

arī Investīciju plānā. I.Tijone turpina par mūzikas skolu aprīkojumu, kas ietverta 

materiāltehniskās bāzes pozīcijā. A.Mačeks piebilst, ka plānā būtu jābūt visiem 

izdevumiem, kas saistīti ar budžetu.  

 I.Pētersone vērš uzmanību uz 37.14.punktu par Misas tautas nama jumta remontu, vai 

pēc atkārtotas izvērtēšanas summai nav jābūt lielākai. I.Tijone precizēs. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  
7 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 37.14.punktu,  

 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

grozījumiem Bauskas novada Attīstības programmas 2022. – 

2028.gadam Investīciju plānā" ar labojumiem. 

 

 

19.p. 

Par nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Ernesta Kapkalna ielā 1A, Bērzi, Īslīces pagastā 

maiņas organizēšanu. 
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(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar priekšlikumu izskatīt dzīvokļa “Centrs 

17”-19, Pastališķos, Īslīces pagastā maiņu pret pašvaldībai piederošu dzīvokli citā ēkā. 

Daudzdzīvokļu mājā “Centrs 17” ir 24 dzīvokļi, 22 ir pašvaldības tiesiskajā valdījumā, 2 

dzīvokļi pieder privātpersonām. Pašvaldībai būtu lietderīgi iegūt visus dzīvokļu īpašumus 

mājā “Centrs 17”, Pastališķos, lai atvieglotu tās apsaimniekošanu. Maiņai pašvaldība var 

piedāvāt dzīvokli Ernesta Kapkalna ielā 1A-8, Bērzos, Īslīces pagastā. Sagatavots lēmuma 

projekts par abu nekustamo īpašumu novērtēšanu, nosakot to nosacīto cenu, un uzdodot 

iestādei “Bauskas apvienības pārvalde” organizēt īpašumu vērtēšanas procesu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.8, Ernesta Kapkalna ielā 

1A, Bērzi, Īslīces pagastā maiņas organizēšanu". 

 

 

20.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piekrītošo zemes vienību un inženierbūves Ceraukstes 

pagastā nodošanu bez atlīdzības valsts īpašumā. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

  Pašvaldībā saņemta SIA “Eiropas Dzelzceļa līnijas” vēstule ar lūgumu par pašvaldībai 

piekrītošo zemes vienību 0,04 ha un 0,017 ha platībā un uz tās esošās inženierbūves 

nodošanu valsts īpašumā bez atlīdzības Rail Baltica projekta īstenošanai. Sagatavots 

lēmuma projekts nodot bez atlīdzības valsts īpašumā Satiksmes ministrijas personā 

pašvaldībai piekrītošās zemes vienības. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
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Bauskas novada pašvaldībai piekrītošo zemes vienību un 

inženierbūves Ceraukstes pagastā nodošanu bez atlīdzības 

valsts īpašumā". 

 

 

21.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Akmentiņu mežs", Brunavas 

pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Nekustamais īpašums “Akmentiņu mežs”, Brunavas pagastā sastāv no zemes vienības 

1,76 ha platībā un nav nepieciešams pašvaldību funkciju veikšanai. Sagatavots lēmuma 

projekts īpašumu nodot atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu - pārdošana 

izsolē. 0,94 ha platību aizņem egles, kurās iemeties mizgrauzis. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Aivars 

Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, 

Līga Rimševica) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Akmentiņu 

mežs", Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

22.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceļinieki", Brunavas pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu "Ceļinieki", Brunavas pagastā, kas sastāv no zemes vienības 6,15 ha 

platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Ceļinieki", 

Brunavas pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Visbijas iela 3-10, 

Ceraukstē, Ceraukstes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(M.Šarķis) 

Ziņo: M.Šarķis. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis Visbijas ielā 3-10, Ceraukstē, Ceraukstes pagastā  

60,20 m2 platībā nav dzīvošanai derīgā stāvoklī un prasa ievērojamus pašvaldības finanšu 

līdzekļus. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Visbijas iela 3-10, Ceraukstē, Ceraukstes pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

 

24.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Veldres-1", Dāviņu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu "Veldres-1", Dāviņu pagastā, kas sastāv no zemes vienības 0,5531 ha 

platībā. Ar personu noslēgts zemes nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma 

nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Veldres-1", 

Dāviņu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Kalēju iela 22-1A, Bauskā 

nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Nekustamais īpašums – dzīvoklis Kalēju ielā 22-1A, Bauskā 60,20 m2 platībā nav 

dzīvošanai derīgā stāvoklī un prasa ievērojamus pašvaldības finanšu līdzekļus. Sagatavots 

lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu 

– pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Kalēju iela 22-1A, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Dārza iela 22 k-2-3, 

Bauskā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Stubure) 

Ziņo: D.Stubure. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Dārza ielā 22 k-2 -3, Bauskā 45,50 m2 platībā. Ar personu 
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noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa 

Dārza iela 22 k-2-3, Bauskā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Skolas ielā 10 – 

1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Skolas ielā 10-1, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 56,6 

m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu 

parādu nav. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Skolas ielā 10 – 1, Vecumniekos, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Sporta ielā 2 – 

16, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 
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(L.Vasermane) 

Ziņo: L.Vasermane. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Sporta ielā 2-16, Vecumniekos, Vecumnieku pagastā 56,3 

m2 platībā. Ar personu noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums, īres un komunālo maksājumu 

parādu nav. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – 

dzīvokļa Sporta ielā 2 – 16, Vecumniekos, Vecumnieku 

pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa "Kurši" - 15, Pilsrundāle, 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli “Kurši”-15, Pilsrundālē, Rundāles pagastā 90,6 m2 platībā. 

Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma 

atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma – dzīvokļa 

"Kurši" - 15, Pilsrundāle, Rundāles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 
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30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pīpenes", Rundāles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Nekustamais īpašums “Pīpenes”, Rundāles pagastā sastāv no zemes vienības 7,1697 ha 

platībā, kas iznomāta ZS “Druvas”. Īpašums nav nepieciešams pašvaldības funkciju 

veikšanai. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pīpenes", 

Rundāles pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Auzas", Svitenes pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Nekustamais īpašums “Auzas”, Svitenes pagastā sastāv no zemes vienības 0,1566 ha 

platībā. Īpašums nav nepieciešams pašvaldības funkciju veikšanai. Sagatavots lēmuma 

projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – 

pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Auzas", 
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Svitenes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

32.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kārkli", Viesturu pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

(D.Neiberte) 

Ziņo: D.Neiberte. 

 Nekustamais īpašums “Kārkli”, Viesturu pagastā sastāv no zemes vienības 0,3382 ha 

platībā. Īpašums nav nepieciešams pašvaldības funkciju veikšanai. Sagatavots lēmuma 

projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – 

pārdošana izsolē. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Kārkli", 

Viesturu pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

33.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Tirgus iela 3-33, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Tirgus ielā 3-33, Iecavā 76,6 m2 platībā. Ar personu noslēgts 

dzīvojamās telpas īres līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Tirgus iela 3-33, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

34.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Rīgas iela 21-59, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Rīgas ielā 21-59, Iecavā 39,4 m2 platībā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Rīgas iela 21-59, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

35.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - dzīvokļa Baldones iela 53-

2, Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu – dzīvokli Baldones ielā 53-2, Iecavā 64,5 m2 platībā. Ar personu 

noslēgts dzīvojamās telpas īres līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 



28 

 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma - 

dzīvokļa Baldones iela 53-2, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

36.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Aveņu iela 16A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Aveņu iela 16A, Iecavā 0,0291 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes 

nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Aveņu iela 16A, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

37.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 25, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Ķiršu iela 25, Iecavā 0,0604 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes 

nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Ķiršu iela 25, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

38.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Ķiršu iela 27A, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Ķiršu iela 27A, Iecavā 0,0291 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes 

nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Ķiršu iela 27A, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

39.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Cidoniju iela 33, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu Cidoniju iela 33, Iecavā 0,0872 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes 
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nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Cidoniju iela 33, Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

40.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Ozolēni 26", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu “Ozolēni 26”, Iecavā 0,0567 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes 

nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Ozolēni 26", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

41.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Vecgravas", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 
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Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu  “Vecgravas”, Iecavā 0,5491 ha platībā. Ar personu noslēgts zemes 

nomas līgums. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu atsavināšanai, nosakot 

īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Vecgravas", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

42.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 93A", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

(B.Leitlante) 

Ziņo: B.Leitlante. 

 Pašvaldībā saņemts personas iesniegums ar lūgumu nodot atsavināšanai pašvaldības 

nekustamo īpašumu  “Jaunzemgale 93A”, Iecavā 0,0039 ha platībā, uz kura atrodas 

personai piederoša ēka – garāža. Sagatavots lēmuma projekts par īpašuma nodošanu 

atsavināšanai, nosakot īpašuma atsavināšanas veidu – pārdošana par brīvu cenu. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

8 (Voldemārs Čačs, Guntis Kalniņš, Juris Krievs, Mārtiņš 

Mediņš, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Aivars Okmanis, 

Aivars Mačeks) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 

Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

"Jaunzemgale 93A", Iecavā nodošanu atsavināšanai". 
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Sēdi beidz 2024.gada 15.februārī plkst.11.30. 

 

 

Komitejas priekšsēdētājs    Aivars Okmanis 

 

     

Sēdes protokolētāja     Ieva Skujeniece 


